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Svar på bestilling om evt. midlertidig økning i tobiskvoten.   
 

Havforskningsinstituttet viser til forespørsel fra Fiskeridirektoratet (ref.no. 19/18724) datert 5. 

mai 2020. Her spør Fiskeridirektoratet om det finnes kunnskapsgrunnlag til å tilrå en 

midlertidig økning av tobiskvoten for 2020 for å opprettholde en kontinuitet i fisket frem til 

endelig råd foreligger 15. mai.  

 

Havforskningsinstituttet gjennomfører for tiden et akustisk tobistokt i Nordsjøen, og har 

kartlagt tobismengden på flesteparten av tobisbankene i norsk sone. På tross av en hittil 

ufullstendig dekning så bekrefter de foreløpige toktresultatene signalene fra skrapetoktet i 

desember 2019 at rekrutteringen av tobis har vært meget god. I tillegg har vekstforholdene 

vært gode og medført en god individuell vekst.  

 

Med dette kunnskapsgrunnlaget vurderer Havforskningsinstituttet det som tilrådelig å øke den 

midlertidige tobiskvoten. Fastsettelse for det nye midlertidige rådet baserer seg på 

formelverket gitt i rapport februar 2020 (link: https://www.hi.no/resources/Forelopige-rad-for-

tobisfiskeriet-i-norsk-okonomisk-sone-2020.pdf , side 9).  

Ettersom det pågående tobistoktet bekrefter at rekrutteringen av 2019-årsklassen er meget god 

er det forsvarlig at «5-persentilen fra skrapetoktet» i formelverket trygt kan skiftes ut med 50-

persentilen fra skrapetoktet. 

 

Dette medfører at det nye foreløpige kvoterådet økes fra 70000 tonn til 110000 tonn. Det skjer 

ingen endring i hvilke underområder som anbefales åpne. 

 

Vennlig hilsen 

 

Geir Huse      Henning Wehde 

Forskningsdirektør     Programleder 
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